
Boligudvalget

Til: Boligministeren

Dato: 25. februar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 116

Vil ministeren redegøre for sin holdning til, at en lejer med 30 års anciennitet i et boligsel-

skab får afvist en lejebolig, som følge af hendes barsel, som det er sket den sag der er

omtalt i artiklen ’Ramt af ghettolov: Afvist til lejebolig på grund af barsel’ på TV2Lorry.dk

den 17. februar 2020, og oplyse om han finder, at der er behov for at gennemføre æn-

dringer med henblik på at sikre, at barselsrelateret sygefravær ikke kan få konsekvenser

for udlejninger? Vil ministeren i bekræftende fald oplyse hvilke ændringer han i så fald

påtænker?

https://www.tv2lorry.dk/koebenhavn/ramt-af-ghettolov-afvist-til-lejebolig-paa-grund-af-bar-

sel?fbclid=IwAR1ukO8_ykhGXS_7da3Wx_w9xzU5aDgBi_vaJMZvk-

SquIe0WkzF8PtuH-8w

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Søren Egge Rasmussen

formand
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